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PROTOKÓŁ NR 153/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 03 lutego 2022 r. 

W dniu 03 lutego 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CLIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu 
naczelnicy i pracownicy wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLIII posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż    
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu - wniosek Zakładu Administracji Budynków  
w Krzyżu Wlkp. o zmianę stawki za administrowanie budynkiem przy ul. Wojska Polskiego.  

2. Sprawy z zakresu inwestycji i zamówień publicznych: 

1) informacja o przygotowaniu przetargu na wybór wykonawcy zadania „Termomodernizacja 
budynku głównego wraz z wymiana dachu i stolarki okiennej oraz dostosowaniem obiektu 
do wymagań ppoż. w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie” i podjęcie uchwały w tej 
sprawie, 

2) wskazanie zadań do II naboru wniosków o dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu. 

3. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance o rozważenie zmiany cennika 
wynajmu pomieszczeń w hali sportowo-widowiskowej – spotkanie z dyrektorem jednostki  
– godz. 10.00,      

2) informacja dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o czasowym wyłączeniu z użytkowania 
boiska zewnętrznego z powodu zniszczenia.  

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

5. Sprawy różne. 

 Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Sekretarz Powiatu, na prośbę naczelnika Wydziału Edukacji, prosiła o wprowadzenie w punkcie   
3  ppkt-u 3) w brzmieniu: „Prośba dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o wyrażenie zgody na 
realizację nadgodzin w roku szkolnym 2021/2022”.    

Proponowany porządek posiedzenia, z uwzględnieniem zgłoszonej zmiany, został przez członków 
Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu - wniosek Zakładu Administracji Budynków  
w Krzyżu Wlkp. o zmianę stawki za administrowanie budynkiem przy ul. Wojska Polskiego.  
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 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 3 ) Zakładu Administracji Budynków w Krzyżu Wlkp. o zmianę stawki 
za administrowanie budynkiem przy ul. Wojska Polskiego. Administrator wnosi o wynagrodzenie         
w wysokości 0,70 zł za m2 powierzchni administrowanej plus obowiązująca stawka podatku VAT. Zmiana 
stawki miałaby obowiązywać od 1 lutego 2022 r.  

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśniła, że obecnie za m2 
powierzchni administrowanej administrator otrzymuje 0,54 zł. Po przeliczeniu stawki 0,70 zł okazuje się, 
że powiat musiałby pokryć dodatkowo kwotę 305,10 zł ponad plan założony na ten rok w budżecie 
powiatu. Stawka, która zmieściłaby się w założonym planie to 0,68 zł. 

  Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wzrost stawki za m2 powierzchni administrowanej do wysokości 
0,65 zł, która obowiązywała będzie od 1 marca 2022 r.  

Ad.2 

Sprawy z zakresu inwestycji i zamówień publicznych: 

1) informacja o przygotowaniu przetargu na wybór wykonawcy zadania „Termomodernizacja 
budynku głównego wraz z wymiana dachu i stolarki okiennej oraz dostosowaniem obiektu do 
wymagań ppoż. w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie” i podjęcie uchwały w tej 
sprawie, 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych przypomniał zebranym, że na zlecenie 
Zarządu Powiatu w roku 2021 opracowano program funkcjonalno-użytkowy dla realizacji przedsięwzięcia 
pn.: „Termomodernizacja budynku głównego wraz z wymianą dachu i stolarki okiennej oraz 
dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż. w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. W listopadzie 
2021 roku Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki otrzymał wstępną promesę dotyczącą dofinansowania 
inwestycji z Programu Rządowego Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Zabezpieczając 
również  wkład własny na sfinansowanie przedmiotowego zadania. Rada Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego  uchwałą budżetową powiatu na rok 2022 wprowadziła ww. przedsięwzięcie do realizacji  
w roku 2022. Dla przypomnienia, w ramach środków z Rządowego Funduszu Polski Ład Powiat na to 
zadanie otrzymał środki w wysokości 2 184 500,00 zł.  
 W związku z powyższym dalszym krokiem jest podjęcie uchwały, w której Zarząd wyraża się zgodę 
na przeprowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 
negocjacji na wybór wykonawcy zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku głównego 
wraz z wymianą dachu i stolarki okiennej oraz dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż. w Liceum 
Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 454/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

2) wskazanie zadań do II naboru wniosków o dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu, 

 Zarząd po raz kolejny powrócił do zadań, z którymi zamierza wystąpić w II i III (PGR) naborze 
wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład – Program Inwestycji 
Strategicznych.  

 Etatowi członkowie Zarząd u w dniu 02 lutego br. wspólnie z naczelnikiem Wydziału Inwestycji   
i Zamówień Publicznych uczestniczyli w telekonferencji organizowanej przez Wojewodę Wielkopolskiego   
z przedstawicielami Banku Gospodarstwa Krajowego i samorządami. Nic nowego poza tym, co do tej pory 
wiadomo nie usłyszano, jednak była okazja do zadawania pytań i wyjaśnienia ewentualnych wątpliwości. 
W ramach II edycji wnioski należy składać do Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem BGK w Aplikacji 
Polski Ład, w terminie do 15 lutego br. W ramach II edycji Powiat może złożyć 3 wnioski: 
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a) wniosek o najniższym limicie wartości dofinansowania, nieprzekraczającym 5 milionów złotych jest 
obligatoryjny,  

b) kwota drugiego wniosku nie może przekroczyć 30 milionów złotych wartości dofinasowania,  
c) kwota trzeciego wniosku nie może przekroczyć 65 milionów złotych wartości dofinansowania 

W tym zakresie  Zarząd podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko i zamierza wystąpić z dwoma 
wnioskami tj.: 

 „Termomodernizacja budynku głównego szkoły, internatu i sali gimnastycznej oraz 
zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół w Trzciance”, 

  „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”. 

Pod dyskusję natomiast poddano zadania, z którym Zarząd zamierza wystąpić w III edycji, która 
skierowana jest do gmin i powiatów, w których zlokalizowane były PGR-y, gdzie również wnioski składa się 
do 15 lutego 2022 r. Wartość dofinansowania, o które można wnioskować w tej edycji wynosi 
maksymalnie do 98 procent wartości inwestycji (wymagany wkład własny gminy popegeerowskiej to 2 
procent). W III naborze powiaty mogą złożyć  maksymalnie 2 wnioski o dofinansowanie w tym: 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 2 mln zł 
 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 8 mln. 

Tutaj Zarząd planował złożyć dwa wnioski na zadania: 

 „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne”, 

  „Przebudowa drogi powiatowej nr 1342P w m. Huta”, 

jednak po głębszej analizie Zarząd postanowił złożyć tylko jeden wniosek na zadanie w Romanowie 
Dolnym, aby zwiększyć szansę na uzyskanie dofinansowania do zadania o wyższej wartości, którego 
powiat wspólnie z gminą nie byłby wstanie sfinansować w całości. Cały czas prowadzone są rozmowy   
z projektantem zadania w Romanowie, bowiem rozważa się zmniejszenie zakresu i tym samym kosztów 
odwodnienia, które w tym przypadku szacuje się na kwotę 3,5 mln. zł.  

Ad.3 

Sprawy z zakresu edukacji: 

1) prośba dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance o rozważenie zmiany cennika 
wynajmu pomieszczeń w hali sportowo-widowiskowej – spotkanie z dyrektorem jednostki  
– godz. 10.00,      

  Zarząd spotkał się z Panią dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance, która zwróciła się 
do Zarządu Powiatu o rozważenie zmiany cennika wynajmu pomieszczeń w hali sportowo-widowiskowej. 
Pani dyrektor sugeruje: 

- dodanie pozycji udostepnienia energii elektrycznej dla mobilnych pracowni diagnostycznych typu 
mammobusy w kwocie 100 zł netto ( cena netto związana ze zmienną wysokością podatku VAT na energię 
elektryczną )za udostepnienie energii elektrycznej na jednorazowy postój, 

- zmiany ceny wynajmu sauny z dotychczasowej 10 zł od osoby/godz. na 20 zł/godz. wynajmu ( bez 
względu na ilość korzystających osób), co pokryje eksploatację kosztów zużycia energii elektrycznej, 
odpowiednio: karnet na 12 wejść – 200 zł.  

Pozostałe ceny znajdujące się w cenniku, zdaniem Pani dyrektor, są adekwatne do kosztów eksploatacji 
obiektu ze względu na pobór energii elektrycznej, są również konkurencyjne do cen w innych obiektach 
funkcjonujących na terenie Trzcianki. Proponowany cennik stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  

 Pani dyrektor dodała, że wszystkie popołudnia na hali są zagospodarowane w 100% mimo panującej 
pandemii, nie co gorzej jednak sytuacja wygląda w weekendy.  
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Zarząd zaakceptował propozycję zmiany cennika od 3 lutego br.,jednak konieczna jest na to również zgoda 
Burmistrza Trzcianki. 

2) informacja dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o czasowym wyłączeniu z użytkowania boiska 
zewnętrznego z powodu zniszczenia, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji zapoznał Zarząd z informacją ( zał. nr 6 ) dyrektora Zespołu Szkół   
w Trzciance  o czasowym wyłączeniu z użytkowania boiska zewnętrznego z powodu zniszczenia, które 
miało miejsce w dniach 29-30.01.2022r. Silny wiatr spowodował, iż odrywające się konary drzew 
rosnących przy boisku, powbijały się w nawierzchnię. Boisko, zgodnie z zaleceniem  Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej, zabezpieczone zostało przed dostępem osób postronnych, a dyrektor szkoły 
wystąpi do Urzędu Miasta i Gminy w Trzciance o wycinkę uszkodzonego drzewa. 

 Naczelnik Wydziału dopowiedział, że już wcześniej Pani dyrektor zwracała się do Burmistrza Trzcianki 
o wycinkę drzewa, Burmistrz był na tak, jednak Powiat się nie zgodził z uwagi na to, że było na nim gniazdo 
dla ptaków.  

 Informacja przyjęta została do wiadomości. 

3) prośba dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o wyrażenie zgody na realizację 
nadgodzin w roku szkolnym 2021/2022.     

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 7 ) dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach   
o wyrażenie zgody na realizację przez niego nadgodzin w roku szkolnym 2021/2022, w wymiarze 2 godzin 
z przedmiotu zajęcia rozwijające komunikowanie się oraz realizację 3 godzin wychowania fizycznego przez 
wicedyrektora szkoły.   

Zarząd przychylił się do prośby dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach.  

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 27 stycznia 2022 r., nie wnosząc żadnych 
uwag. 

Ad.5 

Sprawy różne. 

   W sprawach różnych dyskutowano o kwalifikowalności podatku VAT w ramach inwestycji 
realizowanych przez samorządy ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, w kontekście 
zainteresowania osób fizycznych i stowarzyszeń wynajmem sali sportowej przy czarnkowski Liceum 
Ogólnokształcącym.  

 Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 03 lutego 2022 r. zakończono. 
Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 10 lutego 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała 
Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

   Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 


